



PERSATUAN AMPUNYA JENTERA PEMBINAAN BERAT MALAYSIA

(MALAYSIA HEAVY CONSTRUCTION EQUIPMENT OWNERS' ASSOCIATION)

马来西亚重型建筑机械业主公会

No. Perakuan Pendaftaran: 1227/91

Add: 32-01, Jalan 9/23A, Medan Makmur, Off Jalan Usahawan, Setapak, 53200 Kuala Lumpur.

Tel/Fax : 603-41436830 Email : info@pajpbm.com Website: www.pajpbm.com

AFFILIATE MEMBERSHIP FORM 附属会员表格

Company Name (公司名) :

Company Address (公司地址) :

..... Postcode(邮区) :

Tel (公司电话) : Fax (传真号码) :

Company Registration Number (公司注册号码) :

Attention: Please attach : 1) Form D/Form 9 注意: 请随表格附上: 1) 公司注册副本

Name of representative(代表者姓名(英)) :Chinese name (中) :

I/C No. (身份证号码) : Occupation (职业) :

Nature Of Business (业务性质) :

Mobile Phone No. (流动电话) :

AFFILIATE MEMBER (附属会员) : RM300.00

支票付给Cheque issue to " Persatuan Ampunya Jentera

Pembinaan Berat Malaysia "

和汇入 & bank-in to CIMB A/C nombor : 14410004691056

*Affiliate Member Benefits :-

*附属会员的利益如下 :-

1. Entitle for the discount or special promotional opportunities from sponsors and members (subject to availability).

有权参与赞助商和本会会员提供的折扣或特价促销的机会。(视情况而定)

2. Publications such as PAJPBM Newsletter will be sent to the Affiliate Member

刊物如本会快讯 将发送给所有附属会员

3. SMS notification on various issue which include stolen vehicle, news and update and etc

短信通知有关各种问题-包括如:重型车辆被盗及最新消息等等讯息。

4. Opportunities to attend any events and activities organised by PAJPAM's members such as charity, new product launching and travel etc.

有机会参与由本会会员所组织的任何活动如:慈善活动,新产品推介礼和旅游等活动。

5. Information exchange or discussion on matters concerning the use and hire of all construction equipments and etc.

信息交流 -如: 讨论有关使用和租用相关的事宜等其它事项。

REMARK:-

Affiliate members will not be entitled to attend all meetings or intervene with our internal affairs. They are also not entitled to cast vote at such meetings. (Affiliate members not entitled to clause 6: Rights of Members as stated in PAJPBM Constitution)

附属会员无权插手内部行政事务及出席任何会议,同时也无权参与投票。(附属会员无权享有章程第6条款)

Date (日期) :

Recommended/Introducer :

Applicant Signature & Company Stamp

(介绍人)

(申请者签名与公司印章)

OFFICE USE (办公室专用)

This application is approved byMeeting For The..... Board Of Committee on

Member Number :

.....
President Signature

.....
General Secretary Signature